Call for Papers (Flyer) 內
投稿說明
· 本研討會接受兩種形式之投稿：「論文全文（Full Paper）」或「延伸摘要（Extended Abstract）」。
· 論文全文須依研討會官網所提供之格式排版，稿件可使用中文或英文撰寫，惟以英文為佳。
· 只有提交「論文全文」者，方具備被推薦至「特刊」和「聚陽產學應用論文獎」評選的資格。
· [bookmark: _Hlk197088015]「延伸摘要」亦請依官網提供之格式排版，限2頁以內，稿件可使用中文或英文撰寫，惟以英文為佳。摘要內容應包含：研究背景（含研究問題、動機與目的）、研究方法及研究結果。
· 每篇被接受之投稿 (無論為論文全文或延伸摘要)，須至少一位作者完成報名及繳費程序，該篇論文方可收錄於會議論文集中，並安排於大會中發表。

Submission Guidelines
· The conference accepts two types of submissions: Full Papers or Extended Abstracts.
· Full Papers must follow the formatting guidelines provided on the official conference website and may be written in either Chinese or English, with English preferred.
· Only Full Papers will be considered for recommendation to the special issue and for consideration in the Makalot Academia-Industry Collaboration Award selection.
· Extended Abstracts must also follow the official formatting guidelines, be no more than 2 pages in length, and may be written in either Chinese or English, with English preferred. The abstract should include the following: research background (including the problem statement, motivation, and objectives), research methodology, and research findings.
· For each accepted submission (whether Full Paper or Extended Abstract), at least one author must complete the registration and payment process in order for the paper to be included in the conference proceedings and scheduled for presentation.


